



| | | |
|----------------------|-------------------------------------|---|
| Saksliste | Styremøte i Norsk Laikaklubb | Ordstyrer: Daniel Nilsen Referent: Daniel Nilsen |
| Møtedato: 07.09.2016 | Sted: Skype | Tidspunkt: 19:30 |

Innkalt:

Fra styret: Daniel Nilsen, Arild Bjørn Solvang, Ketil Aksnes, Ragnar Ashpolm, Morten Nesheim (meldt frafall) og Knut Arild Breda (meldt frafall)

Fra utvalg og komiteer: Linda Bjørnes (meldt frafall), Trude Granhus, Tommy Sønsterud, Terje Tovmo (meldt frafall), Kjetil Stensæter, Lars Taugbøl (meldt frafall).

Møtt:

Fra styret: Daniel Nilsen, Ketil Aksnes, Ragnar Aspholm, Arild-Bjørn Solvang

Fra utvalg og komiteer: Kjetil Stensæter, Trude Granhus og Tommy Sønsterud,

Sak 11.16 Velkommen ved Daniel Nilsen

Godkjenning av sakliste og innkalling. Innsamling av saker til "Eventuelt".

Valg av 1 person til å signere protokoll

Arild-Bjørn Solvang

Infosaker

- Medlemsnytt – 5 nye medlemmer siden sist styremøte.
- Arr.komiteen hadde stand for klubben på jakt- og fiskedagene. Telt innkjøpt til arrangementet.
- Minner om FS NEKF siste styremøtereferat:
<http://elghundforbundet.no/wp-content/uploads/2014/04/mtereferat-fs-18-8-2016.pdf>

Sak 12.16 Brev til NEKF v/ Ragnar for arbeidsgruppa

- Saken er under behandling, vi avventer svar.

Sak 13.16 Bankpapirer til signering

2 signeringer gjenstår, regner med å ha det ferdig ila en uke.

Sak 14.16 Utvalg og komiteer:

Eksteriør:

Samarbeider med avlsutvalget angående RAS framover.

Avl ØSL:

FS har forespurt å lage RAS på alle tre laikarasene.

Arbeidet er startet, men det er vanskelig å hente ut data fra DogWeb.

Klubben ved avlskontaktene jobber videre internt med RAS.

Avl VSL

Hatt noen henvendelser angående valp.

Starter arbeid med avlskriterier i samarbeid med avlsutvalg ØSL og REL, og fremmer forslag for FS NEKF.

AVL REL

Innsendt på forhånd av Lars. Ø. Taugbøl:

Det har skjedd lite på REL fronten. Etter det jeg har sett så har det vært to REL til salg i Sverige, der begge har vært unghunder uten premiering. Det har ikke vært noen henvendelser vedrørende kjøp av REL.

Arrangement

Diskusjon rundt muligheten for å ha et laikatreff i forbindelse med Dombåsutstillinga i 2017. Avventer avgjørelse til neste styremøte. Da vet vi også dato for utstillinga.

Eventuelt

Dato for neste styremøte settes til 9. november 2016.

Referert av:

Daniel Nilsen

Underskrevet av:

Arild-Bjørn Solvang



Underskrift